

APPLICATIONS AND USER INSTRUCTIONS

VaVie™ Clean Wash Sanitize (CWS) is an environmentally friendly, odourless, colourless, and alcohol free cleaning solution with high alkalinity, produced with purified water and food grade materials by using Tritech's advance ionization technology, It has been tested to be effective in killing 99.99996% of bacteria and 99.90% of human coronaviruses after 15 seconds. Together with strong antibacterial properties and superior cleaning capabilities, it is a one-stop disinfectant and cleaning solution for households as it can be used to remove stubborn oil and dirt stains, sterilise surfaces and for washing fruit/vegetables.



REMOVE STUBBORN OIL AND DIRT STAINS

Spray directly on the soiled and stained kitchenware, wait for 15 seconds then wipe and / or rinse off.



Soak the stained utensil(s) with VaVie™ CWS and leave the solution to work for 30 - 45 minutes. Wipe and rinse the utensil(s).

Repeat if there is still visible stains.



DISINFECT SURFACES

Spray on surfaces which requires cleaning. leave it for 15 seconds and wipe off using a clean cloth.



CLEAN CUTLERIES AND UTENSILS

Disinfect kitchenware.



FRUITS AND VEGETABLES WASH

Remove residual pesticide and contaminants from the fruits and vegetables before consumption.

Many times more effective than washing directly with water.



Spray 3 - 4 times to the fruit(s) and/or vegetables and soak in water for 5-10 minutes.

Rinse off the residues from their surfaces before eating.

HAND SANITIZING

Non-alcohol and water-based hand sanitizer.

No more dry skin. Suitable for all.
No Harmful chemical.



Apply a dime sized amount of VaVie™ CWS to the palm of one hand.

Rub hands together covering all surfaces of hand and fingers until they are dry.

FAMILY FRIENDLY SUITABLE FOR ALL

Suitable to disinfect toys and critical touch areas to protect the family.



PRECAUTIONS

NOT FOR DRINKING.

In case of accidental ingestion, please seek for medical attention.



使用说明

VaVie™ Clean Wash Sanitize (CWS)采用Tritech先进的电离技术，是一款环保、可持续,多合一产品，使用纯净水和食品级材料研发，不干皮肤，无色，无味，无酒精添加。15秒可有效消除 99.99996% 的细菌和99.90%人类冠状病毒。一站式解决所有清洁，洗涤及消杀烦恼。



去除顽固油渍和污渍

直接喷在有污渍餐具，等待15秒，然后擦拭或冲洗。



用 VaVie™ CWS 浸泡有污渍的器皿，静置30-45分钟，然后擦拭或冲洗。

如仍有些微渍印，可重复以上动作。



消毒杀菌

喷洒在需要消毒的物体表面.静置15秒，然后用干净毛巾擦拭。



清洁洗涤

清洗及消杀餐具/厨具。



蔬果洗净

有效去除果蔬中的残留农药和污染物。



按压3-4次在果蔬表面，并浸泡5-10分钟，将残留物冲洗掉。

消毒洗手液

不干皮肤，无色，无味，无酒精添加，15秒快速消除细菌和人类冠状病毒。



按压VaVie™ CWS 1-2次，直接喷在手掌心，揉搓双手，静置5-10秒直至双手干爽。

适合家庭使用

适用于玩具消毒和关键接触区。



注意

不适合饮用。如不慎误食，请求医。

